
Or.V.0062- 221/10

Protokół Nr 221/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 22 lipca 2010 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III  kadencji,  w dniu 22 lipca
2010  roku,  o  godz.  1130  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Podpisanie  pisma  do  Burmistrza  Supraśla  w  sprawie  wspólnych
inwestycji drogowych.

3. Podpisanie  planu  finansowego  oraz  harmonogramu
rzeczowo-finansowego realizacji zadania „Przebudowa drogi powiatowej
Wasilków-Wólka Poduchowna-Mostek-Rybniki, Etap I”.

4. Podpisanie  postanowienia  w  sprawie  zaopiniowania  projektu
przebudowy dróg gminnych w Łapach /557/10/.

5. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Michałowa   w  sprawie
złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  przebudowy  drogi  na  odcinku
Topolany-Zabłudów.

6. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Michałowa w sprawie  realizacji
remontu  dróg  powiatowych  Barszczewo-droga  686,  oraz
Ochremowicze-Małynka-Potoka-Hieronimowo-Kazimierowo-Michałowo  i
Hoźna-Potoka.

7. Podpisanie  porozumienia  oraz  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie
powierzenia  Gminie   prowadzenia  zadania  „Wzmocnienie  nawierzchni
jezdni drogowej poprzez zwiększenie jej grubości”.

8. Zapoznanie się z pismem GDDKiA w sprawie zaopiniowania  rozbudowy
drogi krajowej na odcinku Katrynka-Przewalanka.

9. Zapoznanie  się  z  „Koncepcją  programową  budowy  obwodnicy
południowej  Białegostoku  oraz  budowy  drogi  S  19  na  odcinku
Białystok-Chlebczyn.”

10. Omówienie  przy  udziale  Dyrektora  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z
Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach zakresu prac inwestycyjnych i
remontowych III etapu przebudowy obiektu.

11. Rozpatrzenie wniosków Dyrektora PCPR o dokonanie zmian w budżecie
na 2010 rok.

12. Podpisanie umowy z  Miastem Białystok  w sprawie udzielenia pomocy z
tytułu refundacji wynagrodzenia  zawodowej rodzinie zastępczej.

13. Podpisanie aneksu do umowy zawartej w sprawie realizacji przez PCPR
projektu systemowego „Aktywna Integracja w Powiecie Białostockim.



14. Rozpatrzenie  wniosków  Dyrektora  Wydziału  Spraw  Społecznych  w
sprawie zmian w budżecie na 2010 rok.

15. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie  upoważnienia  do
zaciągania zobowiązań z tytułu realizacji projektu COMENIUS.

16. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu
Szkół w Michałowie /558/10/. 

17. Podpisanie aneksu do umowy zawartej z Fundacją  „VITTORIA” w sprawie
realizacji zadania  Młodzieżowy Festiwal Muzyczny „Gloria”.

18. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora ZSM w Łapach w sprawie przyznania
środków finansowych na wykonanie parkingu.

19. Rozpatrzenie pisma Dyrektora LO w Łapach o zwiększenie środków na
wykonanie inwestycji.

20. Podpisanie pisma w sprawie opłat czynszu za bezumowne korzystanie z
pomieszczenia garażowego w budynku przy ul. Nowowarszawskiej.

21. Przyznanie  premii  za  miesiąc  lipiec  2010,  Dyrektorom  jednostek
organizacyjnych Powiatu.

22. Rozpatrzenie wniosku Sekretarza w sprawie zmian w budżecie na 2010
rok.

23. Podjęcie uchwały w sprawie podziału rezerw budżetowych na rok 2010 /
559/10/.

24. Zaakceptowanie  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie  zmian  w  uchwale
budżetowej na 2010 rok.

25. Zapoznanie się z uchwałą RIO w sprawie wyrażenia opinii o możliwości
sfinansowania  deficytu  budżetowego  na  2010  rok  Powiatu
Białostockiego.

26. Sprawy różne.

Ad 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu    nr 220/10 z dnia 15 lipca 2010 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.

Ad 2
Podpisanie  pisma do  Burmistrza  Supraśla  w  sprawie  wspólnych

inwestycji drogowych.

Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku przedłożył na posiedzenie Zarządu
Powiatu Białostockiego propozycję pisma kierowanego do Burmistrza Supraśla w
sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie ze środków Narodowego Programu
Przebudowy Dróg Lokalnych na lata 2008 – 2011 inwestycji na drodze gminnej
pn. ul. Gen. Arcybiskupa Mirona Chodakowskiego i powiatowych – ul. Konarskiego,
Cieliczańskiej i drodze do Cieliczanki.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
pisma / zał. nr 3 /.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

 

Ad 3

Podpisanie  planu  finansowego  oraz  harmonogramu
rzeczowo-finansowego realizacji zadania „Przebudowa drogi powiatowej
Wasilków-Wólka Poduchowna-Mostek-Rybniki, Etap I”.

Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku przedłożył na posiedzenie Zarządu
Powiatu  Białostockiego  dwa  egzemplarze  uaktualnionego  planu  finansowego  i
harmonogramu  rzeczowo  -finansowego  realizacji  zadania  „Przebudowa  drogi
powiatowej  Wasilków-Wólka Poduchowna-Mostek-Rybniki,  Etap I”  do  umowy nr
1A/2010 z dnia 2 marca 2010 roku o dofinansowanie środkami pochodzącymi z
budżetu  państwa  w  ramach  Programu  Wieloletniego  pod  nazwą  „Narodowy
Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011” z prośbą o podpisanie.

Wyjaśnienia  w  powyższym  temacie  złożyła  Pani  Elżbieta  Jasińska  –
Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  do
podpisania  ww.  planu  finansowego  oraz  harmonogramu  rzeczowo  -
finansowego Pana Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego
oraz  Pana  Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego /zał. nr 4/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 4

Podpisanie  postanowienia  w  sprawie  zaopiniowania  projektu
przebudowy dróg gminnych w Łapach /557/10/.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
zebranych  o  konieczności  podpisania  postanowienia,  w  związku  ze  złożonym
wnioskiem Burmistrza Łap w sprawie zaopiniowania projektu przebudowy dróg
gminnych w Łapach.

Wyjaśnienia  w  powyższym  temacie  złożyła  Pani  Elżbieta  Jasińska  –
Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął
postanowienie  nr  557/10  z  dnia  22  lipca  2010  roku  opiniujące
pozytywnie  wniosek  w  sprawie  zezwolenia  na  realizację  inwestycji
drogowej polegającej na budowie dróg gminnych /zał. nr 5/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 5

Udzielenie odpowiedzi na pismo Burmistrza Michałowa  w sprawie
złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  przebudowy  drogi  na  odcinku
Topolany-Zabłudów.

3



Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku przedłożył na posiedzenie Zarządu
Powiatu Białostockiego propozycję odpowiedzi na pismo Burmistrza Michałowa  w
sprawie  złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  przebudowy  drogi  na  odcinku
Topolany-Zabłudów.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza - Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
pisma /zał. nr 6/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 6

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Michałowa  w  sprawie
realizacji  remontu  dróg  powiatowych  Barszczewo-droga  686,  oraz
Ochremowicze-Małynka-Potoka-Hieronimowo-Kazimierowo-Michałowo  i
Hoźna-Potoka.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przybliżył zebranym
treść  pisma  Burmistrza  Michałowa  w  sprawie   realizacji  remontu  dróg
powiatowych  Barszczewo-droga  686,  oraz
Ochremowicze-Małynka-Potoka-Hieronimowo-Kazimierowo-Michałowo  i
Hoźna-Potoka / zał. nr 7 /.

Pani  Elżbieta  Jasińska  –  Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu Dróg
przedłożyła wyjaśnienia ww. kwestii. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad 7

Podpisanie porozumienia oraz umowy z Gminą Zawady w sprawie
powierzenia  Gminie  prowadzenia  zadania  „Wzmocnienie  nawierzchni
jezdni drogowej poprzez zwiększenie jej grubości”.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  porozumienia  oraz  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie
powierzenia  Gminie   prowadzenia  zadania  „Wzmocnienie  nawierzchni  jezdni
drogowej poprzez zwiększenie jej grubości”/zał. nr 8 - 9/.

Pani Elżbieta Jasińska– Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, omówiła szczegóły ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
porozumienie  oraz  umowę,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Ireneusza
Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego
/zał. nr 10 - 11/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad 8

Zapoznanie  się  z  pismem  GDDKiA  w  sprawie  zaopiniowania
rozbudowy drogi krajowej na odcinku Katrynka-Przewalanka.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przybliżył zebranym
treść  pisma  GDDKiA  w  sprawie  zaopiniowania   rozbudowy  drogi  krajowej  na
odcinku Katrynka-Przewalanka / zał. nr 12 /.

Pani  Elżbieta  Jasińska  –  Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu Dróg
przedłożyła wyjaśnienia ww. kwestii. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał  się  z  ww. pismem oraz
skierował je do analizy do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad 9

Zapoznanie  się  z  „Koncepcją  programową  budowy  obwodnicy
południowej  Białegostoku  oraz  budowy  drogi  S  19  na  odcinku
Białystok-Chlebczyn”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przybliżył zebranym
„Koncepcję  programową  budowy  obwodnicy  południowej  Białegostoku  oraz
budowy drogi S 19 na odcinku Białystok-Chlebczyn” / zał. nr 13 /.

Pani  Elżbieta  Jasińska  –  Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu Dróg
przedłożyła wyjaśnienia ww. kwestii. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. koncepcją oraz
skierował ją do analizy do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad 10

Omówienie przy udziale Dyrektora Ośrodka Wsparcia dla Osób z
Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach zakresu prac inwestycyjnych i
remontowych III etapu przebudowy obiektu.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego:  „powiat  otrzymał
pieniądze  z  przeznaczeniem  na  inwestycje  w  Ośrodku  Wsparcia  dla  Osób  z
Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach. Pani Dyrektor proszę o przedstawienie
kwot. Natomiast, Pana Dyrektora prosimy o przedstawienie planów inwestycji. W
tamtym roku rozmawialiśmy to była kwestia dokumentacji”. 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku:  „Otrzymaliśmy  dwie  decyzje  dotyczące  Ośrodka
Wsparcia i jeszcze jedną wcześniej 21 tys. zł w celu uzupełnienie planu dotacji na
funkcjonowanie  Ośrodka  Wsparcia.  W  związku  ze  zmianą  ustawy  o  pomocy
społecznej od 1 kwietnia Wojewoda ustala kwoty dotacji na jedno miejsce, i ta
kwota dotacji  została ustalona na 984 zł  i  jest przekazywana w zależności  od
liczby uczestników. Biorąc pod uwagę dotację, którą otrzymaliśmy w I kwartale,
ona była znacznie niższa i w kwietniu było 28 uczestników, od 1 maja jest 30 to
jeżeli będą wykorzystane wszystkie miejsca to do końca roku prawdopodobnie
otrzymamy dotację 341 211 zł, w chwili obecnej jest 331 000 zł po tym ostatnim
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zwiększeniu,  czyli  myślę,  że  jeszcze  możemy  liczyć  na  kwotę  10 000  zł  pod
warunkiem wykorzystania miejsc. A kolejna dotacja dotyczyła naszego wniosku,
bodajże z marca,  i  jest  to kwota łącznie 807 tys.  zł,  w tym 300 tys.  zł  to są
wydatki  inwestycyjne,  507  tys.  zł  wydatki  bieżące,  z  tym,  że  480  tys.  zł  na
remonty a 27 tys. zł na uruchomienie 27 miejsc od 1 grudnia z uwzględnieniem
dotacji na jedno miejsce. Z tym, że też będzie przekazywana pod warunkiem, że
taka liczba uczestników będzie  przez  cały  miesiąc.  Składane kwoty  wcześniej
były troszeczkę inne. Tutaj Pan Dyrektor szczegółowo przedstawił, co konkretnie
będzie  zrobione  w  ramach  inwestycji,  a  co  konkretnie  w  ramach  wydatków
bieżących. Nie ma w tym roku środków na wyposażenie”.

Pan Marian Adam Sacharewicz –  Dyrektor Ośrodka Wsparcia dla Osób z
Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach: „Tutaj tak jak Pani Dyrektor powiedziała
środki  są  mniejsze,  natomiast  mam  nadzieję,  że  po  ogłoszeniu  przetargu  i
wyborze  wykonawcy  te  pieniążki  zostaną  nam  zwiększone.  Jeśli  chodzi  o
inwestycje to rzeczy, które trzeba zrobić to: wykonanie robót wykończeniowych w
łączniku miedzy budynkami, wykonanie instalacji elektrycznych, C.O., p. poż w
łączniku,  ocieplenie  ścian  zewnętrznych  w  łączniku,  ocieplenie  ścian
zewnetrznych w łączniku wraz z malowaniem, wykonanie balustrad na podjeździe
dla  osób  niepełnosprawnych  i  balustrad  schodowych,  wyłożenie  schodów
zewnetrznych gresem, wykonanie zewnętrznego hydrantu zgodnie z zaleceniami
strażaka,  zainstalowanie  windy  dla  osób  niepełnosprawnych,  nadzory
inwestorskie i nadzór autorski. W roku 2010 również będziemy remontować były
budynek  mieszkalny.  W  tym  budynku  trzeba  będzie  wykonać  nowy  dach,
przebudować  klatkę  schodową  zgodnie  z  przepisami  p.  poż,  wykonać  toalety
wraz z łazienkami, wykonać remont parteru budynku w celu utworzenia nowych
pracowni, wykonać remont pietra budynku w celu utworzenia pokoi mieszkalnych
wraz z łazienkami oraz aneksem kuchennym, wykonać klapę dymną zgodnie z
zaleceniami  p.poż,  wykonać  remont  hydroforni,  i  do  tego  dochodzą  nadzory
inwestorskie. Tak jak Pani Dyrektor wspomniała będą większe ilości uczestników,
będą większe pieniądze, chcielibyśmy uzyskać lepszy samochód na dowożenie
ich to wtedy i te koszty będą rozłożone inaczej. Oczywiście, że będzie jeszcze
konieczność zatrudnienia paru ludzi do prowadzenia zajęć”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego: „Panie Dyrektorze, my
tu  mamy  wątpliwości  i  zastanawiamy  się  nad  tym,  że  Pan  planuje  pokoje  i
całodobowe zasiedlenie, to od razu jest obsada całodobowa, to powoduje koszty,
natomiast  z  tego  tytułu,  że  będzie  hostel  nie  będzie  żadnych  wpływów  do
budżetu.  Pan  buduje  po to żeby mieć koszty,  i  teraz  jak  by się  Pan do tego
odniósł”.

Pan Marian Adam Sacharewicz –  Dyrektor Ośrodka Wsparcia dla Osób z
Zaburzeniami  Psychicznymi  w  Łaźniach:  „Panie  Starosto,  ponieważ  tak  w
założeniach  było  od  razu,  z  tymi  miejscami  hostelowymi,  tak  jest  w  takich
ośrodkach na naszym terenie. Ze względu na to, że jak to zaczęliśmy budować, i
pozwolenia  budowlane  i  jak  dostaliśmy  ten  regon  to  z  miejscami  do  tzw.
zamieszkania.  Ja  nie  wiem  teraz  jak  do  tego  podejść.  Jest  warunkiem,  ze
zasiedlimy. Ja nie wiem czy zasiedlimy. Już były by osoby, które przez 5 dni w
tygodniu by przebywały”. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego: „teraz jeżeli jest jakieś
finansowanie i już widać, że brakuje, to jest pytanie czy jest rozsądne pójście w
działania,  które  powodują  jeszcze  większy  deficyt.  My  jako  Zarząd  mamy
określony budżet. Dom był likwidowany, dlatego że był deficytowy a ten Ośrodek
Wsparcia  zaczyna  być  coraz  bardziej  deficytowy.  Teraz  jakieś  działania
podejmiemy, ale mogą być już mniej już bardziej elastyczne. Natomiast pytanie
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czy iść w tym kierunku, żeby ten hostel funkcjonował czy nie. Jest kwestia taka,
że musi być wtedy zapewniona obsługa całodobowa i teraz ta obsługa będzie
kosztować. Teraz chodzi o to, że jeśli my to wszystko zaakceptujemy, będzie tak,
że będzie hostel to potem będą ludzie i będzie trzeba do tego dopłacać. Idea jest
taka żeby placówki funkcjonowały o własnych siłach”.

 Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach:  „Panie Starosto,  jest  to  wszystko postanowione i  wyliczone,  że  tam
będą pokoje. W tych pokojach również można urządzić pracownie. To może być
również dobrze zagospodarowane na cały dzień, tak samo można tam wnieść
szafy, tapczany itd., można to stworzyć. Pytanie, czy dzisiaj z tego rezygnować
skoro  7  %  vat  -  u  cały  czas  płaciliśmy,  jeżeli  chodzi  o  te  inwestycję.  Bo  z
miejscami  noclegowymi,  czy  my  to  uruchomimy  czy  nie  to  jest  następny
problem”.

Starosta Powiatu Białostockiego: „ale czy Pan jest świadomy, że czy my je
uruchomimy, czy nie, to jest sprawa otwarta”.

Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „niektórzy chcieliby przez cały tydzień mieszkać, ze względu na to, że
dojeżdżają”.

Starosta Powiatu Białostockiego: „ile na to trzeba dołożyć i z czego?”

Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „Panie  Starosto,  w  założeniach  jest  tak  żeby  tego  człowieka
przygotować do życia w społeczeństwie. Na dzień dzisiejszy my to robimy i tych
ludzi przyzwyczajamy. Ci ludzie, którzy są u nas od 1,5 roku to my już widzimy
jakie są postępy, jak oni się zachowują. Jeżeli ten hostel byłby uruchomiony to też
ktoś z pracowników będzie czuwał w okresie popołudniowym do rana, ale on nie
będzie integrował w to, że ma nakarmić. Ma tylko czuwać. On musi sam sobie to
śniadanko przygotować i kolację pod nadzorem tego opiekuna. Myślę, że koszty
byłyby pomniejszone. Z tych dalszych gmin dowieść tych paru ludzi i odwieść to
koszty by były mniejsze, żeby to było raz w tygodniu niż co dzień. My robimy
trochę tych kilometrów dwoma samochodami, od Juchnowca, poprzez Choroszcz,
Michałowo”.

Starosta  Powiatu  Białostockiego:  „czy  była  robiona  regulacja  kosztowa?
Panie  Dyrektorze  nie  wiem  czy  4,5  etatu  wystarczy   żeby  pokryć
zapotrzebowanie. Jeśli Pan zatrudni 3,5 etatu więcej, to są określone koszty w
ujęciu miesięcznym, rzędu kilkanaście tysięcy złotych, powyżej 10 tys. zł. Jeżeli
Pan tam wprowadzi 5 osób to z tego powodu, to będzie Pan miał pokrycie na te
10 tys. zł? Nie, więc Pan jakby proponuje posuniecie, na które Zarząd powinien
się zgodzić, że tam będą ludzie, które mają takie potrzeby, tylko to jest 120 tys.
zł więcej rocznie, a Pan nie mówi skąd te 120 tys. zł wziąć. W tym jest sprawa, bo
jeżeli  my mamy dotacje  zewnętrzne,  plany,  projekty to to robimy, ale robimy
żeby  mieć  ten  majątek.  Ale  jest  kluczowa  sprawa  jak  potem  dalej  to
gospodarować, bo się okaże potem, że jeszcze dużo trzeba i wtedy ten Ośrodek
będzie przynosił pól miliona rocznie deficytu i pytanie po co taki ośrodek. Pytanie
jak bieżąca sytuacja finansowa wygląda i ile do tego interesu trzeba dołożyć na
dzień dzisiejszy”.

Pani Barbara Rutkowska – Główna Księgowa Ośrodka Wsparcia w Łaźniach -
„na dzień dzisiejszy to kwota 390n 260 zł. Z wykonania za I półrocze to nie jest
najlepiej, np. na materiałówce to w 100 % wykorzystaliśmy,   na energię zostało
już  3  tys.  zł,  usługi  wykorzystane  wszystko  za  I  półrocze.  Bardzo  dużo  opłat
ponosimy na paliwo, bo dowozimy przez 5 dni w tygodniu”.
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Starosta Powiatu Białostockiego: „gdyby Pani przeanalizowała tak ogólnie,
że przy takim poziomie jak w tej chwili jest, żeby się zamknął budżet to ile to by
wyniosło?”

Pani Barbara Rutkowska – Główna Księgowa Ośrodka Wsparcia w Łaźniach -
„do końca roku brakowało jeszcze 60 tys. zł”.

Starosta Powiatu Białostockiego: „czyli z zewnątrz dotacji mamy 310 tys. zł
i zwiększono o 21 tys. zł. Nowe pieniądze to 81 260 zł. I pani mówi, że jeszcze 60
tys. zł brakuje?”

Pani Barbara Rutkowska – Główna Księgowa Ośrodka Wsparcia w Łaźniach -
„jeżeli 21 tys. zł poszłoby do naszego budżetu to brakowałoby 40 tys. zł”.

Starosta Powiatu Białostockiego:  „jeżeli byłby uruchomiony ten hostel, to
czy z tego powodu jakieś zwiększone pieniądze będą?”

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku:  „to  znaczy,  na  ten  rok  jest  określona  dotacja  przez
Wojewodę  na  1  uczestnika  dziennego  pobytu  984  zł  a  na  1  uczestnika
całodobowego 1092 zł, ale to nie tak, że jeżeli ten uczestnik hostelowy, to na
niego jest dwa razy tyle, bo on jest albo dzienny albo całodobowy. Jest kwestia
dyskusyjna,  bo  tak  jak  Pan  Dyrektor  zwraca  uwagę,  bo  jeżeli  on  jest  od
poniedziałku do piątku to wtedy nie trzeba tej obsługi na sobotę i niedzielę. Bo
nie wiem czy to jest tak możliwe, bo kieruje się albo na 1 miesiąc, albo na 2 lub
na 3. i kieruje się na cały miesiąc, więc jakby on nie może być w środowisku i
powinien być przez jakiś czas w miejscu hostelowym, a nie jakby zapewnienie od
poniedziałku do piątku”. 

Starosta Powiatu Białostockiego: „czyli mamy jeszcze sobotę i niedzielę do
obłożenia, czyli jeszcze dwa dni, godziny świąteczne i godziny nocne. Rozważamy
żeby rzeczywiście w planach był hostel, ale on nas wprowadza w kłopoty”.

Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „jak  były  u  nas  osoby  z  Ministerstwa,  to  one  mówią,  żeby były  te
hostele. Ja się nie upieram, chciałbym abyśmy porozmawiali i abyśmy robili to co
możemy. Czyli pytałem czy remontować ten budynek, a więc były ustalenia, ze
tak.  Ten  obiekt  już  nabiera  rumieńców,  więc  warto  w  to  zainwestować,  żeby
powiększyć ten majątek. Sprawą naprawdę otwarta jest to o czym mówimy, czyli
o hostelu”. 

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego:
„Panie  Dyrektorze,  ja  mam takie  pytanie,  co  kryje  się  pod  pojęciem nadzory
budowlane i nadzór autorski?”

Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „ja z autorem nie podpisałem umowy, ale ja wiem, że może być kwestia
w tym budynku remontowanym, może być jakaś kwestia niedograna to żeby ten
autor projektu przyjechał i podpisał, że te zmiany są”. 

Pan Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego: „ale
za dziękuje?”

Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „nie, więc wstępna umowę można zawrzeć tak jak się zawiera”.

Pan Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego: „ile
Pan płaci za nadzór inwestorski?”
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Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „tak  jak  na  początku  było  podpisane  2,9  %  od  wartości  stałej
inwestycji, było by 22 tys. zł”.

Pan Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego:  „ja
nie  rozumiem,  że  autor  projektu  czegoś  zapomniał,  jeżeli  zapomniał  to  ma
obowiązek  przypomnieć  sobie  i  uzgodnić  to.  Takie  są  zasady.  Jest  jeszcze
ubezpieczenie na wypadek błędu popełnionego przez autora projektu”.

Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „po  wizycie  Pana  audytora,  który  zasugerował,  ja  jeszcze  nie
podpisałem  tej  umowy  z  Panem  architektem,  który  to  wykonał.  Na  pewno
dostosuję się do tego i nie podpiszę żadnej umowy na nadzór autorski. Dziękuje
za podpowiedź”. 

Pan Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego: „jeśli
chodzi o hostel, to była dotacja celowa. Podpisując deklarację, że zamierzamy to
wybudować w takim zakresie”.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku:  „w tych  pierwszych  założeniach  te  dwa budynki  nie
można było nie wziąć pod uwagę tego hostelu, bo to by nie miało racji bytu. Bo
na 60 osób to by było maksymalnie, żeby w ogóle dostać pieniądze”.

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego:
„teraz  pytanie  zasadnicze,  kto  wie,  czy  jeżeli  nie  było  by  w  tym  projekcie
elementu  hostelu  to  czy  byśmy dostali  pieniądze  na  założenie  tego  ośrodka.
Może to zaważyło. Natomiast kto wie, może należałoby pomyśleć tak, żeby te
pieniądze wykorzystać maksymalnie”.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku:  „muszę  powiedzieć  Państwu  o  jednej  sprawie,  która
wcześniej  nie  była  podnoszona.  Jest  osoba,  która  była  by  zainteresowana
utworzeniem warsztatów  Terapii  zajęciowej,  tzn.  stowarzyszenie  przy  kościele
prawosławnym  w  Nowej  Woli.  Najpierw  chcieli  złożyć  wniosek  jako  osoba
kościelna co też jest możliwe zgodnie z przepisami. Najpierw była mowa, że będą
się ubiegać i  składać wniosek znacznie wcześniej  i  ubiegać się o utworzenie,,
czyli te wszystkie sprawy remontowe itd. Później mówili, że lepiej by było jak by
już oni pozyskali pieniądze, remontują ten budynek i pozyskali jakieś samochody
do przewożenia osób i złożą do nas wniosek tylko i wyłącznie na utworzenie, nie
środki na utworzenie tylko na funkcjonowanie. Jeżeli złożą wniosek w tym roku, z
tym że to zacznie dopiero funkcjonować od 1 grudnia, czyli ze środków PFRON
trzeba zagospodarować te 90 % z budżetu tego roku co mamy z PFRON – u, 10 %
z powiatu, 5 % wójt deklaruje i na te 29 uczestników, którzy złożyli deklarację, z
tym, że to musi być zmienione ich orzeczenie, bo nie wszyscy maja wskazanie z
Warsztatów Terapii Zajęciowych. Ksiądz mówił, że na razie nie podbiorą ludzi z
Ośrodka Wsparcia, ale jest1 osoba, która jest dowożona, która chce tam. Więc
tam jest 30 osób a my mamy mieć nowych 27 od grudnia. Jeżeli chodzi o miejsca,
to  też  wyjdzie  z  czasem,  bo  ja  uważałam,  że  jest  tak  planujemy 60 osób  w
Ośrodku Wsparcia i te 60 osób, które uczestniczy w tych zajęciach i niektóre z
nich są osobami hostelowymi i określimy, że jest 60 miejsc a w tych jest tyle i
tyle miejsc hostelowych. Jak ostatnio rozmawiałam z Urzędem Wojewódzkim to
nie pytają ile jest miejsc hostelowych. Ja mówię, że nie wiem, nie deklarowałam
na dzień dzisiejszy żadnej liczby, ale to wychodzi, że oni muszę ustalić dotację na
dzienny pobyt i dotacje na miejsca hostelowe. Będą zapewne dążyć do tego, że
muszą mieć ustalone ile jest miejsc dziennych a ile hostelowych, ale różnica jest
tylko ta 100 zł. Pierwsza sprawa to jest to żeby mieć 27 dodatkowych osób na
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pobyt  w ogóle  dzienny.  My we wniosku  składaliśmy,  że  jest  remont  budynku
piętrowego i zagospodarowanie terenu, remont ogrodzenia itd., wydatki bieżące
680 tys. zł, dostaliśmy 480 tys. zł. Dalej punkt kolejny to doposażenie pracowni i
pokoi  hostelu  w budynku piętrowym. 44 tys.  zł  wydatki  bieżące jak by na te
wyposażenie pracowni i pokoi hostelu nie otrzymaliśmy. Czyli jeżeli jest remont
pozostałego budynku piętrowego ja  mówiąc  szczerze,  myślę  tak,  że  na dzień
dzisiejszy  to  stawiam  sobie  za  największy  problem  w  tym  zakresie  żeby
zabezpieczyć 27 uczestników. Jeżeli chodzi o ten hostel, to myślę, że trzeba to
odłożyć na następny rok”. 

Starosta Powiatu Białostockiego: „i taką ideologie należy przyjąć”.

Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „kwestia jest tez tego rodzaju, że jakby te parę osób mieszkało to te
koszty eksploatacji samochodu byłyby niższe”. 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku: „jest to zadanie z zakresu administracji rządowej, więc
możemy również szukać osób z miasta, więc jest kwestia czy te 27 osób mają
być tylko z naszych gmin”.

Skarbnik  Powiatu  Białostockiego:  „chyba  będziemy  zmuszeni,  aby  brać
również z miasta Białegostoku”. 

Dyrektor  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami  Psychicznymi  w
Łaźniach: „na dzień dzisiejszy, to muszę się postarać, muszę tez Państwa prosić o
to żebyśmy mogli kupić nowy samochód, może ktoś by ofiarował. Ja dokładam
wszelkich starań, tutaj  w krótkim sprawozdaniu to napisałem  /  zał. nr 14 /  co
robię. Już nie wiem na czym oszczędzić, dziewczyny, które tam pracują dostają
1100 zł – 1200 zł, robie wszystko to co trzeba”. 

Na tym spotkanie zakończono. 

Ad 11

Rozpatrzenie  wniosków  Dyrektora  PCPR  o  dokonanie  zmian  w
budżecie na 2010 rok.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  wnioskami  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w
Białymstoku w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2010 rok.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku poinformowała, iż powyższe wnioski dotyczą: 

 prośby o dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok w Dziale
852 Rozdziale 85218 Powiatowe centra pomocy rodzinie / zał. nr 15/,

 prośby o dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok w Dziale
852 Rozdziale 85204 Rodziny zastępcze / zał. nr 16/,

 prośby o dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok w Dziale
852 Rozdziale 85203 Ośrodki wsparcia / zał. nr 17 /. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
wnioski  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego  w  celu  ujęcia  w  najbliższym  projekcie  uchwały  Rady
Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu
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Białostockiego na 2010 rok.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego. 

Ad 12

Podpisanie  umowy  z  Miastem  Białystok  w  sprawie  udzielenia
pomocy  z  tytułu  refundacji  wynagrodzenia  zawodowej  rodzinie
zastępczej.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem umowy z Miastem Białystok w sprawie udzielenia pomocy z
tytułu refundacji wynagrodzenia zawodowej rodzinie zastępczej /zał. nr 18/.

Szczegółowych wyjaśnień w powyższym temacie udzieliła zebranym Pani
Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w
Białymstoku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego – Członek
Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 19/.

Ponadto,  Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił
Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania
pisma przewodniego ww. sprawie / zał. nr 20/. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano PCPR w Białymstoku. 

Ad 13

Podpisanie aneksu do umowy zawartej w sprawie realizacji przez
PCPR  projektu  systemowego  „Aktywna  Integracja  w  Powiecie
Białostockim.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku  poinformowała,  iż  Urząd  Marszałkowski  Województwa
Podlaskiego  pismem z  dnia  30  czerwca  2010 roku  znak  EFS.IV/0191/7-001/10
przekazał  do  podpisu  przez  osoby  upoważnione  dwa  egzemplarze  aneksu
UDA-POKL.07.01.02-20-001/08-07 do Umowy ramowej z dnia 21 sierpnia 2008 r.
nr  UDA-POKL.07.01.02-20-001/08-00  na  realizację  przez  Powiatowe  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku projektu systemowego „Aktywna integracja w
Powiecie Białostockim”. Aneks dotyczy aktualizacji Wniosku o dofinansowanie za
2009 rok / zał. nr 21 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
aneks,  upoważniając  do  jego  podpisania  Panią  Barbarę  Grabowską  –
Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Jarosława
Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego
/zał. nr 22/.

 Ponadto,  Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, upoważnił
Panią  Barbarę  Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
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oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  do
podpisania pisma przewodniego ww. sprawie / zał. nr 23/. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano PCPR w Białymstoku. 

Ad 14

Rozpatrzenie wniosków Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych w
sprawie zmian w budżecie na 2010 rok.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z wnioskami Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego w
sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2010 rok.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzowego  poinformowała, iż powyższe wnioski dotyczą: 

 prośby o dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok w Dziale
801  Rozdziale  80120  Zespół  Szkół  w  Czarnej  Białostockiej  oraz
Rozdziale 80130 Zespół Szkół w Michałowie / zał. nr 24/,

 prośby o dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok w Dziale
801 Rozdziale 80120 I Liceum Ogólnokształcące w Łapach, Rozdziale
80146  I  Liceum  Ogólnokształcące  w  Łapach,  Rozdziale  80195
Starostwo  Powiatowe  w  Białymstoku,  Rozdziale  85410  I  Liceum
Ogólnokształcące w Łapach, Rozdziale 85495 Starostwo Powiatowe
w Białymstoku / zał. nr 25/

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
wnioski  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu ujęcia w najbliższym projekcie uchwały Zarządu
Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu
Białostockiego na 2010 rok.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego. 

Ad 15

Zaakceptowanie projektu uchwały RPB w sprawie upoważnienia do
zaciągania zobowiązań z tytułu realizacji projektu COMENIUS.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  upoważnienia  do
zaciągania zobowiązań z tytułu realizacji projektu COMENIUS / zał. nr 26 /.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego przedłożyła wyjaśnienia w powyższej kwestii. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie upoważnienia
do zaciągania zobowiązań z tytułu realizacji projektu COMENIUS kierując
go pod obrady nadzwyczajnej XLVIII Sesji Rady Powiatu Białostockiego,
celem podjęcia uchwały.

Ad 16
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Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powierzenia  stanowiska  Dyrektora
Zespołu Szkół w Michałowie / 558/10 /. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół w
Michałowie /zał. nr 27/.

Szczegółowych wyjaśnień w powyższym temacie udzieliła zebranym Pani
Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania
Kryzysowego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
558/10 z  dnia  22 lipca  2010 roku  w sprawie  powierzenia  stanowiska
Dyrektora Zespołu Szkół w Michałowie /zał. nr 28/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad 17

Podpisanie aneksu do umowy zawartej z Fundacją „VITTORIA” w
sprawie realizacji zadania Młodzieżowy Festiwal Muzyczny „Gloria”.

Wydział  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  wystąpił  do
Zarządu Powiatu Białostockiego z prośbą o podpisanie aneksu do umowy zawartej
z  Fundacją  „VITTORIA”  w  sprawie  realizacji  zadania  Młodzieżowy  Festiwal
Muzyczny „Gloria”/ zał. nr 29/.

Wyjaśnienia  w  powyższym  temacie  złożyła  Pani  Maria  Marciszewska  –
Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego – Członka
Zarząd Powiatu Białostockiego /zał. nr 30/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad 18

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  ZSM  w  Łapach  w  sprawie
przyznania środków finansowych na wykonanie parkingu.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego  przedstawiła  zebranym  wniosek  Dyrektora  Zespołu
Szkół Mechanicznych w Łapach w sprawie przyznania środków finansowych na
wykonanie parkingu / zał. nr 31 /. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  negatywnie
rozpatrzył ww. wniosek. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 
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Ad 19

Rozpatrzenie pisma Dyrektora LO w Łapach o zwiększenie środków
na  wykonanie inwestycji.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego  przedstawiła  zebranym  pismo  Dyrektora  Liceum
Ogólnokształcącego w Łapach o zwiększenie środków na wykonanie inwestycji /
zał. nr 32 /. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  pozytywnie
rozpatrzył ww. wniosek przyznając środki na ten cel z rezerwy budżetu
powiatu.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad 20

Podpisanie  pisma  w  sprawie  opłat  czynszu  za  bezumowne
korzystanie  z   pomieszczenia  garażowego  w  budynku  przy  ul.
Nowowarszawskiej.

Wydział Geodezji,  Katastru i Nieruchomości  wystąpił  do Zarządu Powiatu
Białostockiego z prośbą o podpisanie pisma do P.H.U. „MAX” Monika Korżyńska w
sprawie opłat czynszu za bezumowne korzystanie z pomieszczenia garażowego w
budynku przy ul. Nowowarszawskiej.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
pisma / zał. nr 33 /. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad 21

Przyznanie premii  za  miesiąc  lipiec  2010,  Dyrektorom jednostek
organizacyjnych Powiatu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przestawił zebranym
wnioski:

 Pani Joanny Dąbrowskiej – Głównego Księgowego Powiatowego Zarządu Dróg
w Białymstoku o przyznanie premii Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku – Panu Markowi Jędrzejewskiemu za miesiąc lipiec 2010 roku w
wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego /zał. nr 34/,

 Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  –  Pani  Elżbiety  Anny
Turczewskiej  w  sprawie  przyznania  premii  Dyrektorom  Domów  Pomocy
Społecznej  oraz  Dyrektorom Domu Dziecka  za  miesiąc  lipiec  2010 roku  w
wysokości 15% wynagrodzenia zasadniczego, zaś Dyrektorowi Domu Pomocy
Społecznej w Choroszczy – Panu Henrykowi Smilewiczowi w wysokości  20%
wynagrodzenia zasadniczego miesięcznie / zał. nr 35/,

14



 Pani  Heleny  Czaplejewicz  –  Głównego  Księgowego  Powiatowego  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku o przyznanie premii  Dyrektor Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku – Pani Elżbiecie Annie Turczewskiej
za miesiąc lipiec 2010 roku w wysokości  20% wynagrodzenia zasadniczego
/zał. nr 36/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  przyznał  premię
Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku za miesiąc lipiec
2010 roku w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, przyznał premię za
miesiąc  lipiec  2010  r.  Dyrektorom  Domów  Pomocy  Społecznej  oraz
Dyrektorom Domu Dziecka za miesiąc lipiec 2010 roku w wysokości 15%
wynagrodzenia zasadniczego, zaś Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej
w  Choroszczy  –  Panu  Henrykowi  Smilewiczowi  w  wysokości  20%
wynagrodzenia zasadniczego miesięcznie. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  przyznał  premię
Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku za
miesiąc lipiec 2010 roku w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Samodzielnemu Stanowisku
ds. Pracowniczych.

Ad 22

Rozpatrzenie wniosku Sekretarza w sprawie zmian w budżecie na
2010 rok.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z  wnioskiem Sekretarza  Powiatu  Białostockiego  w sprawie  dokonania
zmian w budżecie Powiatu na 2010 rok.

Pani Anna Szczepańska – Sekretarz Powiatu Białostockiego poinformowała,
iż  powyższy  wniosek  dotyczy  zmniejszenia  planu  wydatków w rozdz.  75020 §
6050 zadania  pod nazwą „Wykonanie  klimatyzacji  serwerowni  oraz  niektórych
pomieszczeń w budynku Starostwa Powiatowego w Białymstoku ul.  Borsucza –
2010” o kwotę 600 zł oraz zwiększenie planu wydatków w rozdz. 75020 § 6050
zadania  pod  nazwą  „Budowa  sieci  strukturalnej,  w  tym  wymiana  instalacji
elektrycznej w budynku Starostwa Powiatowego w Białymstoku przy ul. Borsuczej
2009/2011” o kwotę 600 zł / zał. nr 37 /. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
wniosek  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu ujęcia w najbliższym projekcie uchwały Zarządu
Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu
Białostockiego na 2010 rok.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego. 

Ad 23

Podjęcie uchwały w sprawie podziału rezerw budżetowych na rok
2010 / 559/10 /.
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie podziału rezerw budżetowych na rok 2010 /zał. nr
38/.

Szczegółowych wyjaśnień w powyższym temacie udzieliła zebranym Pani
Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białymstoku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
559/10  z  dnia  22  lipca  2010  roku  w  sprawie  podziału  rezerw
budżetowych na rok 2010  /zał. nr 39/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego. 

Ad 24

Zaakceptowanie projektu uchwały RPB w sprawie zmian w uchwale
budżetowej na 2010 rok.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  uchwale
budżetowej na 2010 rok / zał. nr 40 /.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  przedłożyła
wyjaśnienia w powyższej kwestii. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w
uchwale  budżetowej  na  2010  rok  kierując  go  pod  obrady  Komisji
Budżetu  i  Finansów  Rady  Powiatu  Białostockiego  oraz  Komisji
Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Białostockiego, celem wydania
opinii  oraz  pod  obrady  nadzwyczajnej  XLVIII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego, celem podjęcia uchwały.

Ad 25

Zapoznanie  się  z  uchwałą  RIO  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o
możliwości  sfinansowania  deficytu budżetowego na 2010 rok Powiatu
Białostockiego.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego zapoznali się z uchwałą RIO w
sprawie wyrażenia opinii  o możliwości  sfinansowania deficytu budżetowego na
2010 rok Powiatu Białostockiego / zał. nr 41 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. uchwałą.

Ad 26

Sprawy różne.

W sprawach różnych członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego zapoznali
się z pismami:

 Ministerstwa  Infrastruktury  w  sprawie  rozpatrzenia  odwołania  P.
Henryki  i  Zygmunta Żur  od  decyzji  Wojewody Podlaskiego z  dnia
08.04.2010  roku  nr  WG.V.MAO,772301-2/129/09  stwierdzającej
nabycie  z  mocy  prawa,  z  dniem  01.01.1999  rok,  przez  Powiat
Białostocki prawa własności nieruchomości oznaczonej jako działka
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nr 476/5 o pow. 0,0070 ha, zajętej pod drogę publiczną powiatową nr
1549 B / zał. nr 42 /,

 Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Białymstoku  Nr
WG.V.GS.77231-2/149/09  dotyczącego  odwołania  Pani  Marii
Łupińskiej / zał. nr 43 /,

 Z decyzją Nr 969 zatwierdzającą projekt budowlany i udzielenia dla
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku pozwolenia na budowę
obejmującego budowę kanału deszczowego krytego od istniejącego
przepustu / zał. nr 44 /,

 Powiatowej Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białymstoku w
sprawie  docieplenia  budynku  w  związku  z  niedogrzanymi
pomieszczeniami w poradni / zał. nr 45 /. 

Ponadto, w sprawach różnych pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora
Powiatowego Zarządu Dróg poinformowała, iż „do Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku  wpłynęło  pismo  do  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  dotyczące
propozycji umowy na remont ul. Ciołkowskiego”. 

Innych  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 22 lipca 2010 roku dobiegło końca o godzinie 1510. 

Protokołowała:
Anna Gadomska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
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